
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 4. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 41
Mener ministeren, at regeringen overholder det, som daværende økonomi- og
erhvervsminister Lene Espersen lovede, nemlig at ”Det har været afgørende for
os, at vi har kunnet få pengene ud at arbejde i samfundet til gavn for både bygge-
og anlægsbranchen og samfundet som helhed”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. november 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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